



大湾区工业软件与人工智能创新成果优秀产品展新闻发布会在广州顺利举行 Press conference of the Greater Bay Area Artificial Intelligence and Industrial Software Innovation Technology Achievements Expo Held in Guangzhou

8月14日，大湾区人工智能与工业软件创新技术成果展新闻发布会在广州市东方宾馆隆重举行！

On August 14, the press conference of the Greater Bay Area Artificial Intelligence and Industrial Software Innovation Technology Achievements Expo was held at Guangzhou Dongfang Hotel!

工业软件，是中国制造业的新机会

人类社会进入新一代人工智能阶段，知识越来越丰富，人类社会试图通过知识机器解决一切问题将会成为可能。作为知识载体的工业软件将集人工智能之大成，赋能机器人、智能装备与系统，造福人类社会。

Industrial software - a new opportunity for China's manufacturing industry

We have entered a new generation of artificial intelligence stage. It will be possible for us to solve all problems through knowledge machines in the future one day. Industrial software will integrate the achievements of artificial intelligence, robots, intelligent equipment and systems, and benefit our society.



广东省工业软件学会程良伦会长



讯通展览公司卢楚彬总经理

大湾区人工智能与工业软件创新技术成果展是 DMP 大湾区工博会创新性代表主题展之一，本场主题展览规模将达 2 万平方米，参展企业累计超过 300 家，软件百强、工业互联网百强企业及关键人形机器人龙头企业集中亮相。

现已邀请广东省工业互联网产业联盟、中国电信、中国移动、中国联通、华为云、百度云、腾讯云、微软、思科、黑湖智造、金蝶、华龙迅达、中望软件、望友、益模、美云智数、华天软件、开元几何、嘉立创、特斯拉、优必选、开普勒、傲意科技、达闼、天链、傅利叶、宇树、优宝特智能机器人、睿尔曼智能、舜宇智能光学等企业参与。

The Greater Bay Area Artificial Intelligence and Industrial Software Innovation Technology Achievements Expo is one of the iconic theme expo of the DMP Greater Bay Area Industrial Expo. The scale of this theme expo will reach 20,000 square meters, with a total of more than 300 exhibitors, among them are the top software and robot companies, such as Alliance of Industrial Internet of Guangdong, China Telecom, China Mobile, China Unicom, Huawei Cloud, Baidu Cloud, Tencent Cloud, Microsoft, Cisco, Black Lake Intelligent Manufacturing, Kingdee, Hualong Xunda, ZW Software, just to name a few.

这次广东省工业软件学会与讯通展览公司合作，联合业界高新优质企业，主办“2024年大湾区工业软件与人工智能创新成果及优秀产品展”，构建的全球工业软件、人工智能交流平台，是广东省工业软件领域的最大事件，将会载入工业软件发展的历史画卷。

This time, the Guangdong Industrial Software Society, Paper Communication Exhibition Services and industry leaders will jointly host the "2024 Greater Bay Area Industrial Software and Artificial Intelligence Innovation Achievements and Excellent Products Exhibition" to build a global industrial software and artificial intelligence exchange platform, making it a big event in the field of industrial software in Guangdong Province.

展会同期会议活动：

大湾区工业软件创新发展大会

广东省工业软件学会 2024 年会

四川省工业软件学会 2024 年会

工业软件科学技术奖颁奖典礼

Concurrent activities:

Greater Bay Area Industrial Software Innovation and Development Conference

2024 Annual Meeting of Guangdong Industrial Software Society

2024 Annual Meeting of Sichuan Industrial Software Society

Industrial Software Science and Technology Award Ceremony



媒体报导 Media Coverage



广东五金



Da 事件



广东省工业软件学会

DMP 大湾区工业博览会

GREATER BAY AREA INDUSTRIAL EXPO

主办单位: JRC 讯通展览公司
Paper Communication Exhibition Services | www.dmpshow.com www.dmpsz.com

2024年
11月26-29日
深圳国际会展中心(宝安)
Shenzhen World Exhibition & Convention Center



DMP 工博会快讯



广东广播电视台

General information :

2024 DMP Greater Bay Area Industrial Expo		
25th DMP International Mould & Metalworking, Plastics & Precision Injection Exhibition		
Venue :	Shenzhen World Exhibition & Convention Center (Baoan) Address: 1 Zhancheng Rd, Fuhai Street, Baoan District, Shenzhen, China	
Date :	November 26 -29, 2024 (4 days)	
Opening hours :	November 26-28, 2024 (Tue - Thur) November 29, 2024 (Fri)	09:30 - 17:00 09:30 - 14:00
Website:	https://www.dmpshow.com / www.dmpsz.com	

Enquiry : (HK) 852-2763 9011, (Guangdong) 020-8761 2356, (Shanghai) 021-6304 5419,
(Dongguan) 0769-8598 1968, (Shenzhen) 0755-2267 1503,
Email: info@paper-com.com.hk